
Proč jít studovat na Gympl? 

Jít studovat na gymnázium je dobrou volbou. Někdo sice říká, že je tu více 

učiva než na základních školách, mně však připadá, že opak je pravdou, 

kromě toho mě velmi bavily zkušební přijímací testy. Jsou tu přísní, ale 

výborní učitelé, ale celkově to tady mám rád a jsem tu velmi spokojen. 

Vojtěch 


